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RADA POWIATU 

W KĘTRZYNIE 

   

Protokół nr 55/2023 

z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury 
Rady Powiatu w Kętrzynie 

z dnia 27 czerwca 2023 r., godz. 11:00 
 
Ad. pkt 1 i 2 

Otwarcie posiedzenia 
Podczas otwarcia obecnych było 7 członków Komisji. Nieobecna była Radna Aneta 

Pietrzyk - Hornicka. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
Posiedzenie Komisji Edukacji i Kultury Rady Powiatu w Kętrzynie prowadził 

Przewodniczący Komisji Piotr Soćko, który powitał wszystkich zebranych, stwierdził 
prawomocność obrad oraz przedstawił zaproponowany porządek posiedzenia: 

 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
3. Dyskusja nad Raportem o stanie Powiatu Kętrzyńskiego w roku 2022. 
4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu dotyczących udzielenia Zarządowi Powiatu  

w Kętrzynie wotum zaufania oraz absolutorium, przewidzianych do podjęcia na LXI sesji 
Rady Powiatu w dniu 29 czerwca 2023 roku w sprawach: 
a) udzielenia Zarządowi Powiatu w Kętrzynie wotum zaufania, 
b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Powiatu Kętrzyńskiego za 2022 rok, 
c) absolutorium dla Zarządu Powiatu w Kętrzynie z tytułu wykonania budżetu za 2022 

rok. 
5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu przewidzianych do podjęcia na LXI sesji 

Rady Powiatu w dniu 29 czerwca 2023 roku w sprawach: 
a) wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy dzierżawy pomieszczeń kuchni wraz  

z pomieszczeniami pomocniczymi w budynku Specjalnego Ośrodka Szkolno 
Wychowawczego im. św. Jana Pawła II w Kętrzynie; 

b) wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na nieruchomości stanowiącej własność 
Powiatu Kętrzyńskiego; 

c) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu za rok 
2022; 

d) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Szpitala Powiatowego w Kętrzynie za rok 2022; 
e) ustosunkowania się do wyników kontroli uzupełniającej Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  

w Kętrzynie przeprowadzonej w Powiatowym Urzędzie Pracy w Kętrzynie; 
f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2023 – 2035; 
g) zmian w budżecie powiatu na rok 2023. 

6.  Zapoznanie się z informacją na temat funkcjonowania Zespołu Szkół im. Marii Curie-
Skłodowskiej  
w Kętrzynie oraz warunkami lokalowymi jednostki 

7. Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski. 
8. Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 16 maja 2023 r. 
9. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 
Komisja, nie zgłaszając uwag, przyjęła porządek posiedzenia jednogłośnie, 7 głosami „za”. 
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Ad. pkt 3 
Dyskusja nad Raportem o stanie Powiatu Kętrzyńskiego w roku 2022 

 
 Przewodniczący realizując porządek obrad otworzył dyskusję nad Raportem o stanie 
Powiatu Kętrzyńskiego w roku 2022. 
 

Jako pierwszy głos w dyskusji zabrał Wicestarosta Andrzej Lewandowski, który omówił 
najważniejsze działania Zarządu Powiatu podjęte w 2022 r. Poinformował, że budżet w 2022 
nie był obciążony kredytami, powiedział również o spotkaniach z mieszkańcami w różnych 
formach (na żywo, online), organizowanych spotkaniach kulturalnych, powiatowym budżecie 
obywatelskim, dotacjach z rezerw funduszu pracy, plebiscycie „Sołtys Roku”. Wspomniał  
o wysokiej pozycji Powiatu Kętrzyńskiego wg. Pisma „Wspólnota” i przekazał informację  
o działaniach na rzecz Szpitala Powiatowego w Kętrzynie, doposażeniu w sprzęt medyczny, 
zatrudnieniu lekarzy specjalistów, otrzymanych dofinansowaniach zarówno na rzecz szpitala 
jak i Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu. Ponadto Wicestarosta przypomniał o działaniach 
dotyczących pomocy społecznej, budowie Zakładu Aktywności Zawodowej, zwiększeniu liczby 
miejsc w Domu dla Matek z Małoletnimi Dziećmi i Kobiet w Ciąży w Kętrzynie, dodatkowych 
środkach z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na różne formy 
wsparcia, współpracy z Bankiem Żywności w Olsztynie, zakończeniu remontu budynku  
w Reszlu z przeznaczeniem na Placówkę Opiekuńczo – Wychowawczą, realizacji projektu 
„Sięgnij po pomoc”, krajowym wyróżnieniu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie za 
innowatorskie rozwiązania w zakresie pomocy społecznej, pozyskaniu środków na Asystenta 
Osobistego Osoby Niepełnosprawnej. Następnie Wicestarosta omówił dział edukacji  
i wspomniał o zakończeniu inwestycji dotyczącej remontu przyszkolnej hali sportowej przy  
ul. Wojska Polskiego, zorganizowaniu powiatowego konkursu o szkołach 
ponadpodstawowych, pierwszej Regionalnej Konferencji Edukacyjnej, Edukacyjnych 
wyjazdach w ramach programu „ERASMUS”, rozwoju Powiatowego Ośrodka Wspierania  
i Rozwoju Edukacji, ponadprzeciętnych wynikach egzaminów maturalnych w szkołach Powiatu 
Kętrzyńskiego, pobycie studyjnym w Niemczech w Turyngii w ramach projektu „Poznanie  
i wykorzystanie dobrych praktyk w zakresie rozwoju kształcenia zawodowego jako dobrej 
alternatywy dla kształcenia ogólnego”. W kwestiach transportu przekazał informacje 
dotyczące umów oraz postępu prac związanych z przebudową i poprawą nawierzchni dróg 
powiatowych, współpracy z gminami w kwestii odtworzenia linii komunikacyjnych oraz 
umowy na E-zarządzanie infrastrukturą drogową.  
 

W dalszej części dyskusji udział wzięła radna Urszula Baraniecka, która zapytała  
o koszty kształcenia w szkołach powiatowych. Odpowiedzi udzieliła Naczelnik Wydziału 
Oświaty i Zdrowia Danuta Tomczak, która szczegółowo przekazała informacje na temat dotacji 
dla szkół ponadpodstawowych. 
 
Ad. pkt 4 
Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu dotyczących udzielenia Zarządowi Powiatu  

w Kętrzynie wotum zaufania oraz absolutorium: 
 
Następnie Komisja przeszła do kolejnego punktu obrad, a mianowicie do zaopiniowania 

projektów uchwał dotyczących udzielenia Zarządowi Powiatu w Kętrzynie wotum zaufania 
oraz absolutorium, przewidzianych do podjęcia na LXI sesji Rady Powiatu w dniu 29 czerwca 
2023 roku w sprawach: 

 
a) udzielenia Zarządowi Powiatu w Kętrzynie wotum zaufania 
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Przewodniczący Komisji Piotr Soćko otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Jako 
pierwszy głos zabrał Wicestarosta Andrzej Lewandowski, który zwrócił się do radnych  
z prośbą o udzielenie wotum zaufania, biorąc pod szczególną uwagę wkład pracy i stan 
realizacji tak wielu przedsięwzięć, o których mowa była w Raporcie o stanie Powiatu 
Kętrzyńskiego w roku 2022.  

 
Następnie Radny Lech Ryndzionek poprosił o wyjaśnienie w jaki sposób została 

rozwiązana sprawa w Powiatowym Urzędzie Pracy. Wicestarosta Andrzej Lewandowski 
poinformował, że sprawa jest nadal w toku. 

 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie.  
 
Komisja Edukacji i Kultury w toku głosowania, głosami 6 „za”, 1 „przeciw”, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (zał. nr 2). 
 

b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Powiatu Kętrzyńskiego za 2022 rok 
 

Przewodniczący Komisji Piotr Soćko otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Jako 
pierwszy głos zabrał Skarbnik Powiatu Bogusław Lichocki,  który poinformował, że 
Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu. Powiedział również, że 
projekty uchwał zostały pozytywnie zaopiniowane przez Regionalna Izbę Obrachunkową.  

 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie.  
 
Komisja Edukacji i Kultury w toku głosowania, jednogłośnie głosami 7 „za”, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (zał. nr 3). 

 
 

c) absolutorium dla Zarządu Powiatu w Kętrzynie z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok 
 

Przewodniczący Komisji Piotr Soćko otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu. Z uwagi na brak 
głosów w dyskusji,  przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie.  
 
Komisja Edukacji i Kultury w toku głosowania, jednogłośnie głosami 7 „za”, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (zał. nr 4). 
 

 
 

Ad. pkt 5 
Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu przewidzianych do podjęcia na LXI sesji 

Rady Powiatu w dniu 29 czerwca 2023 r. 
 
 
 

a) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy pomieszczeń kuchni wraz  
z pomieszczeniami pomocniczymi w budynku Specjalnego Ośrodka Szkolno – 
Wychowawczego im. Św. Jana Pawła II w Kętrzynie 
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Przewodniczący Komisji Piotr Soćko otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Jako pierwszy głos zabrał Wicestarosta Andrzej Lewandowski, który wyjaśnił, że chodzi  

o kontynuację umowy na wynajęcie kuchni, w której przygotowywane są posiłki dla 
Ośrodka Szkolno – Wychowawczego.  

Radny Ryszard Marek Kawczyński odniósł się do faktu wynajmowania kuchni firmie 
zewnętrznej, wyrażając opinię, iż jest przeciwny gotowaniu przez firmy z zewnątrz  
w stołówkach szkolnych.  

Radna Urszula Baraniecka odniosła się do opinii radnego wskazując, iż w przyszłości 
można zastanowić się nad utworzeniem własnych stołówek. Podkreśliła jednocześnie, że 
podjęcie omawianej uchwały, na chwilę obecną jest konieczne, żeby zachować ciągłość  
w przygotowywaniu posiłków.  

Głos w dyskusji zabrał również Skarbik Powiatu, który wyjaśnił, że zatrudnianie 
zewnętrznych firm do tego rodzaju działalności jest tańsze i logistycznie łatwiejsze niż 
prowadzenie stołówek przez dyrektorów szkół.  

 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie.  
 
Komisja Edukacji i Kultury w toku głosowania, głosami 6 „za”, 1 „wstrzymujący się”, 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (zał. nr 5). 
 

b) wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na nieruchomości stanowiącej własność 
Powiatu Kętrzyńskiego 
 

Przewodniczący Komisji Piotr Soćko otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu. Z uwagi na brak 
głosów w dyskusji,  przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie.  
 
Komisja Edukacji i Kultury w toku głosowania, jednogłośnie głosami 7 „za”, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (zał. nr 6). 

 
 

c) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu  za rok 
2022 
 

Przewodniczący Komisji Piotr Soćko otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Radny Ryszard Marek Kawczyński wyraził pozytywną opinię na temat funkcjonowania 

Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu oraz działań Pani Dyrektor Katarzyny Ślimak.  
Radna Urszula Baraniecka zwróciła uwagę na fakt, iż kontrakt, który jest zawarty z ZOZ 

w Reszlu pokrywa koszty funkcjonowania, procedury są właściwie wycenione, a dobre 
zarządzanie i zabezpieczenie kadrowe budują pozytywny wizerunek jednostki.   

 Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu. Przewodniczący 
poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie.  
 
Komisja Edukacji i Kultury w toku głosowania, jednogłośnie głosami 7 „za”, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (zał. nr 7). 
 
 
 

d) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Szpitala Powiatowego w Kętrzynie za rok 
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2022 
 

Przewodniczący Komisji Piotr Soćko otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu. Podczas dyskusji 
poruszono tematy sytuacji finansowej szpitala oraz zaplecza kadrowego. Członkowie 
Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu. Przewodniczący poddał 
przedmiotowy projekt pod głosowanie.  
 
Komisja Edukacji i Kultury w toku głosowania, jednogłośnie głosami 7 „za”, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (zał. nr 8). 

 
e) ustosunkowania się do wyników kontroli uzupełniającej Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu w Kętrzynie przeprowadzonej w Powiatowym Urzędzie Pracy w Kętrzynie 
 

Przewodniczący Komisji Piotr Soćko otworzył dyskusję nad projektem uchwały, po 
czym jako członek Komisji Rewizyjnej pierwszy zabrał głos. Poinformował, iż Komisja 
wielokrotnie spotykała się w Urzędzie Pracy i w Starostwie. Zasygnalizował, że 
współpraca z Dyrektorem Powiatowego Urzędu Pracy w zakresie kontroli nie była łatwa. 
Wspomniał, że Pan Dyrektor nie był obecny na żadnym spotkaniu Komisji, a wyjaśnień 
udzielała Pani Ewa Wiszniewska Zastępca Dyrektora. Ponadto Komisja musiała długo 
czekać na przesłanie dokumentów, o które wnioskowała. Często otrzymywali je  
w ostatnim  możliwym terminie. Przekazał, że Komisja otrzymywała również drogą  
e-mailową odmowy udzielenia informacji. Po interwencji Starosty udało się jednak 
skutecznie przeprowadzić kontrolę. Przewodniczący poinformował, że wyniki kontroli 
zostały skonsultowane z radcą prawnym, po czym wskazano dwie nieprawidłowości, 
będące sugestiami, co należy poprawić w funkcjonowaniu Powiatowego Urzędu Pracy  
w Kętrzynie. Powiedział również, że z pełną dokumentacją z przeprowadzonej kontroli 
można zapoznać się w Biurze Rady w Starostwie Powiatowym.  

Radna Urszula Baraniecka zapytała, czy Dyrektorzy innych jednostek powiatowych 
składają do Starosty Kętrzyńskiego wnioski o udzielenie zwolnienia z pracy w celu 
załatwienia osobistych spraw. 

 Odpowiedzi udzielił Wicestarosta Andrzej Lewandowski. Poinformował, że jeśli chodzi 
o załatwianie spraw prywatnych, wypełniane są wnioski urlopowe, w kwestii spraw 
służbowych – delegacje.  

Radny Piotr Węglarski przedstawił swoje wątpliwości dotyczące protokołu z kontroli. 
Zauważył, że pracownicy innych jednostek składają wnioski urlopowe w przypadku wyjść 
prywatnych, natomiast Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Kętrzynie, ani razu nie 
składał wniosku o czas wolny w tym celu, co wynika z informacji przekazanych przez 
kadrową, a pobierał za ten czas wynagrodzenie, co powoduje konflikt. Poinformował 
również, że informacje na ten temat są wykazane w złożonej przez niego interpelacji. 
Dodatkowo zauważył, że w raporcie jest przykład czterech dat delegacji Dyrektora 
Powiatowego Urzędu Pracy, które pokrywają się z posiedzeniami sejmiku, w których 
uczestniczył. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu. Następnie 
przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie.  
 
Komisja Edukacji i Kultury w toku głosowania, głosami 4 „za”, 3 „przeciw” pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (zał. nr 9). 

 
 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2023 – 2035 
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Przewodniczący Komisji Piotr Soćko otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Skarbnik 

Powiatu Bogusław Lichocki poinformował, iż w projekcie uchwały jest dodatkowo 
upoważnienie dla Zarządu Powiatu do dokonywania zmian limitów, zobowiązań i kwot 
wydatków na realizację przedsięwzięcia finansowanego z udziałem środków europejskich, 
które pozwoli uniknąć ewentualnego powoływania sesji Rady Powiatu w lipcu, po otwarciu 
ofert na przebudowę ulicy Orzeszkowej. Dodatkowo przedstawił propozycje zmian 
zawartych w projekcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2022 – 2035 oraz w projekcie uchwały w sprawie zmian  
w budżecie powiatu na rok 2022: 

 
I. Zmiany dochodów i wydatków – zadania zlecone 
 
1) Decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 172/2023 z dnia 28.06.2023 r. 

zwiększono plan dotacji celowej, z przeznaczeniem dla Szpitala Powiatowego  

w Kętrzynie na zakup sprzętu medycznego w postaci defibrylatora z wyposażeniem dla 

zespołów ratownictwa medycznego 

Zw. D. 851; 85141; § 6410 – 90 000 zł 

Zw. W.                      § 6220 – 90 000 zł 

 
II. Zmiany dochodów i wydatków – zadania realizowane na podstawie porozumień 

z organami administracji rządowej 
 
1) Dokonać wprowadzenia dochodów i wydatków w projekcie pn. „Kolorowy sprzeciw wobec 

przemocy w Powiecie Kętrzyńskim” realizowanym przez PCPR w ramach Programu 

Osłonowego „Wspieranie Jednostek Samorządu Terytorialnego w Tworzeniu Systemu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie” 

Zw. D. 852; 85205; § 2120 – 23 001 zł 

Zw. W.                      § 4010 –   8 273 zł 

                                  § 4110 –    1 425 zł 

                                  § 4120 –       203 zł 

                                  § 4210 –       600 zł 

                                  § 4220 –    1 000 zł 

                                  § 4300 –  11 500 zł 

 

2) Dokonać wprowadzenia dochodów i wydatków w projekcie pn. "Bezpieczny Junior, 

Bezpieczny Senior w Powiecie Kętrzyńskim" realizowanym przez PCPR w ramach 

„Rządowego programu ograniczania przestępczości i aspołecznych zachowań Razem 

bezpieczniej im. Władysława Stasiaka na lata 2022-2024” 

Zw. D. 852; 85220; § 2120 – 60 552 zł 

Zw. W.                      § 4010 –   5 349 zł 

                                  § 4110 –       921 zł 

                                  § 4120 –       132 zł 

                                  § 4170 –    5 000 zł 

                                  § 4210 –  13 650 zł 

                                  § 4300 –  35 500 zł 

 
III. Zmiany dochodów i wydatków – zadania własne 
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1. Udzielić pomocy finansowej dla Wojewódzkiego Funduszu Wsparcia Państwowej Straży 

Pożarnej, z przeznaczeniem dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Kętrzynie na dofinansowanie zakupu wyposażenia. Dla zbilansowania zwiększyć wolne 

środki 

Zw. W. 754; 75495; § 2300 – 15 000 zł 

Zw. Przychody;         §  950  – 15 000 zł 

 

2. Dokonać zwiększenia dochodów z odsetek na rachunku. Dla zbilansowania zmniejszyć 

wolne środki 

Zw. D. 758; 75814; § 0920 – 26 633 zł 

Zmn. Przychody;     § 950   – 26 633 zł 

 

3. Na wniosek Zespołu Szkół im. M. Rataja dokonać przeniesienia wydatków w kwocie 

47 500 zł oraz zwiększenia wydatków na zadania wymagające stosowania specjalnej 

organizacji nauki w kwocie 50 000 zł. Dla zbilansowania zwiększyć wolne środki 

Zmn. W. 801; 80115; § 4710 –   5 000 zł 

                         80117; § 4710 –   3 500 zł 

                                      § 4800 – 13 000 zł 

                         80120; § 4240 – 10 000 zł 

                                      § 4710 –    1 600 zł 

                854; 85410; § 4210 –   2 000 zł 

                                      § 4270 –   8 500 zł 

                                      § 4800 –   3 900 zł 

Zw. W.   801; 80115; § 4270 – 39 000 zł 

                         80117; § 4300 –   8 500 zł 

                         80152; § 4210 – 50 000 zł 

Zw. Przychody;           §  950  – 50 000 zł 

 

4. Dokonać zwiększenia dochodów i wydatków środków z Krajowego Funduszu 

Szkoleniowego o kwotę 20 000 zł. Dokonać przeniesienia wydatków w kwocie 5 000 zł 

Zw. D. 801; 80146; § 0970 – 20 000 zł (SOSz-W) 

Zmn. W.                    § 4700 –   5 000 zł (Starostwo) 

Zw. W.                       § 4700 – 25 000 zł (SOSz-W) 

 

5. W związku z wpływem na rachunek bankowy płatności końcowej do projektu 

zrealizowanego pn. „Europejscy zawodowcy w PCE” dokonać zwiększenia dochodów 

z tytułu środków unijnych o kwotę 44 567 zł. Dla zbilansowania zmniejszyć wolne środki 

Zw. D. 801; 80195; § 2001 – 44 567 zł 

Zmn. Przychody;     §  950  – 44 567 zł 

 

6. Dokonać przeniesienia planu dochodów 

Zmn. D. 852; 85203; § 0830 – 6 000 zł (PCPR) 

Zw. D.                          § 2320 – 6 000 zł (Starostwo) 

 

7. Zgodnie z rozporządzeniem Rady Ministrów z dnia 22.05.2023 r. zmieniającym 
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rozporządzenie w sprawie algorytmu przekazywania środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych samorządom wojewódzkim i powiatowym dokonać 

zwiększenia dofinansowania Warsztatów Terapii Zajęciowej w wysokości 10 % kosztów 

uczestnictwa w WTZ osób z terenu Powiatu Kętrzyńskiego o kwotę: 
1) 8 000 zł dla Mazurskiego Stowarzyszenia Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych (WTZ 

w Kętrzynie – 40 osób), 
2) 800 zł dla Powiatu Olsztyńskiego (WTZ w Biskupcu - 4 osoby), 
3) 200 zł dla Powiatu Węgorzewskiego (WTZ w Olszewie Węgorzewskim – 1 osoba), 
4) 200 zł dla Powiatu Mrągowskiego (WTZ w Mikołajkach - 1 osoba). 
Dla zbilansowania zwiększyć wolne środki 

Zw. W. 853; 85311; § 2320 – 1 200 zł 

                                    § 2580 – 8 000 zł 

Zw. Przychody;         §  950  – 9 200 zł 

 

8. W postępowaniu o zamówienie publiczne realizowanym dla zadania pn. „Zakup  

3 samochodów na potrzeby Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej w Kętrzynie” 

oferty Wykonawców są wyższe niż plan wydatków. Dokonać zwiększenia planu wydatków  

o kwotę 50 404 zł. Po zmianie kwota zadania 500 404 zł. Środki przesunąć z zadania 

inwestycyjnego pn. „Zakup wyposażenia na potrzeby Powiatowego Zakładu Aktywności 

Zawodowej w Kętrzynie” 

Zmn. W. 853; 85311; § 6060 – 50 404 zł 

Zw. W.                          § 6060 – 50 404 zł 

 

9. Na wniosek Powiatowego Centrum Edukacyjnego dokonać przeniesienia wydatków  

Zmn. W. 854; 85410; § 4710 – 1 000 zł 

Zw. W.                          § 4360 – 1 000 zł 

 

10. W związku z otrzymanymi darowiznami na rzecz Powiatowego Domu Dziecka  

w Kętrzynie: 

1) od osób fizycznych w kwocie 1 100 zł,  

2) od Viterra Silos Sp. z o.o. w kwocie 1 000 zł, 

dokonać zwiększenia dochodów i wydatków 

Zw. D. 855; 85510; § 0960 – 2 100 zł 

Zw. W.                      § 4300 – 2 100 zł (PDD Kętrzyn) 

 

11. Na wniosek Wydziału Rolnictwa i Gospodarowania Środowiskiem dokonać zwiększenia 

planu dochodów i wydatków na pomiar gruntu wyłączonego z produkcji rolniczej. 

Dla zbilansowania zmniejszyć wolne środki 

Zw. D. 900; 90095; § 0970 – 4 000 zł 

Zw. W.                      § 4300 – 1 000 zł 

Zmn. Przychody;     §  950  – 3 000 zł 

 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu. Przewodniczący poddał 
przedmiotowy projekt pod głosowanie.  
Komisja Edukacji i Kultury w toku głosowania, jednogłośnie głosami 7 „za”, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (zał. nr 10). 
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g) zmian w budżecie powiatu na rok 2023 
 
Przewodniczący Komisji Piotr Soćko otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu. Z uwagi na brak głosów  
w dyskusji,  przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie.  

 
Komisja Edukacji i Kultury w toku głosowania, jednogłośnie głosami 7 „za”, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (zał. nr 11). 

 
 
Przewodniczący Komisji Piotr Soćko zwrócił się z prośbą o przeniesienie punktu  

6 porządku obrad, dotyczącego zapoznania się z informacją na temat funkcjonowania 
Zespołu Szkół im. Macieja Rataja w Reszlu oraz warunkami lokalowymi, na koniec 
posiedzenia ze względu na potrzebę obejścia omawianej jednostki. Członkowie Komisji 
wyrazili zgodę. Po czym przewodniczący przeszedł do realizacji punktu 7. 

 
 
Ad. pkt 7 

Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski: 
 

W sprawach różnych zostały poruszone tematy związane z rekrutacją do szkół 
ponadpodstawowych na nowy rok, ilości chętnych uczniów do kontynuowania nauki, 
kierunkach kształcenia. 

 Głos w dyskusji zabrała radna Urszula Baraniecka, która zapytała jaka jest minimalna 
ilość uczniów potrzebna do utworzenia klasy.  

Odpowiedzi udzieliła Naczelnik Wydziału Oświaty i Zdrowia Danuta Tomczak, która 
poinformowała, że nie ma ustalonej minimalnej ilości uczniów potrzebnej do utworzenia klasy.  

Radny Ryszard Marek Kawczyński zasugerował, że przynajmniej w pierwszych klasach 
powinna być określona minimalna liczba uczniów. Ponadto wspomniał, że warto poszukać 
innych zawodów, kierunków, które można otworzyć w szkołach ponadpodstawowych 
powiatu. 

Wicestarosta Andrzeje Lewandowski odpowiedział, że dokłada się wszelkich starań do 
tego, by tworzone w powiecie kierunki kształcenia były ciekawe i innowacyjne. 

Radny Piotr Węglarski zapytał o wyniki konkursu na Dyrektora Zespołu Szkół im. Marii 
Curie Skłodowskiej w Kętrzynie oraz Dyrektora Zespołu Szkół im. Macieja Rataja w Reszlu. 
Wicestarosta Andrzej Lewandowski odpowiedział, że w konkursie na Dyrektora Zespołu Szkół 
im. Marii Curie Skłodowskiej w Kętrzynie zgłosiły się 2 osoby, które zostały dopuszczone do 
etapu prezentacji przed komisją konkursową, która zarekomendowała Panią Barbarę Groch na 
stanowisko Dyrektora, natomiast na stanowisko Dyrektora w ZS w Reszlu nie wpłynęła żadna 
oferta.  

Wicestarosta Andrzej Lewandowski przypomniał jednocześnie o trudnej sytuacji  
w Zespole Szkół w Reszlu wynikającej z toczących się postępowań dyscyplinarnych. Dwóm 
nauczycielom zostały postawione zarzuty, w jednym przypadku postępowanie zostało 
umorzone przez Prokuraturę, a dodatkowo w tej sprawie została powołana komisja 
dyscyplinarna w Kuratorium Oświaty, która orzekła o winie Dyrektora, czego skutkiem jest 
maksymalna kara, która jest w Karcie Nauczyciela, czyli wydalenie z zawodu, ale jest to decyzja 
nieprawomocna. 

Radny Piotr Węglarski przypomniał, że w Tygodniku Kętrzyńskim, powyższa sprawa 
została poruszona już kolejny raz. Nadmienił jednocześnie, że w związku z artykułami 
związanymi z sytuacja w reszelskiej szkole, Tygodnik Kętrzyński, nie ma zbyt dobrej opinii  
w powiecie. Radny zasugerował rozważenie rozwiązania umowy z redaktorem gazety. 
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Ad. pkt 8 

Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 16 maja 2023 r.: 
Członkowie komisji nie zgłosili uwag do treści projektu protokołu i przyjęli: 

- protokół z posiedzenia Komisji w dniu 16 maja 2023 r. – jednogłośnie głosami 7 „za”.  
 
Ad. pkt 6 

Zapoznanie się z informacją na temat funkcjonowania Zespołu Szkół im. Macieja Rataja  
w Reszlu oraz warunkami lokalowymi jednostki  

Radny Ryszard Marek Kawczyński wspomniał, że poprosił o spotkanie w szkole, by 
przyjrzeć się jakie są potrzeby, w tym finansowe, tak by móc podjąć działania poprawiające 
możliwości kształcenia. 

Radny Lech Ryndzionek zapytał, na ile lat można zatrudnić osobę na stanowisko Dyrektora 
w sytuacji gdy jest ona rekomendowana bez konkursu. 

 Wicestarosta Andrzej Lewandowski odpowiedział, że od roku do lat 5.  
Następnie głos zabrała Pani Julita Woźniakowska p.o. Dyrektora Zespołu Szkół im. Macieja 

Rataja w Reszlu, która przedstawiła obecną sytuacje w placówce. Poinformowała o planach 
otwarcia pierwszej klasy technikum informatycznego i drzewnego i klas branżowych  
stolarskich. Powiedziała, że na początku miała dużo kłopotów kadrowych, wynikających 
również z ilości uczniów w nauczaniu indywidualnym, dla których musiała znaleźć nauczycieli. 
Nadmieniła, że na chwilę obecną większość wakatów ma pokrytych. Wspomniała  
o problemach związanych z trwającymi pracami remontowymi na korytarzu, a ponadto 
poinformowała, o potrzebach w szkole, których jest bardzo dużo zaczynając od wymiany 
elektryki, odwodnienia budynku, remontu całego budynku, zniwelowania zaciekania wody na 
hali sportowej, remontu małej sali gimnastycznej. Pani Julita Woźniakowska jednocześnie  
zwróciła się o pomoc w realizacji wspomnianych inwestycji. 

Wicestarosta Andrzej Lewandowski poinformował, że będą składane w tej sprawie 
wnioski o dofinansowanie w ramach Programu Rozwoju Lokalnej Infrastruktury Sportowej – 
Sportowa Polska lub w ramach Rządowego Programu Inwestycji Strategicznych, skierowanego 
do samorządów, w których działały PGR-y. 

 
Radny Ryszard Marek Kawczyński złożył następujące wnioski: 

➢ zlecić wykonanie ekspertyzy budowlanej w celu ustalenia przyczyny przeciekania 

dachu  nad salą gimnastyczną i częścią sal lekcyjnych Zespołu Szkół im. Macieja 

Rataja w Reszlu; 

➢ zasadnym jest przeniesienie sali pamięci szkoły do pomieszczenia na parterze 

budynku, gdzie funkcjonowała wcześniej przez wiele lat; 

➢ odwodnić budynek biblioteki przy ul. Łukasińskiego 3 i wymienić okna na I piętrze; 

➢ zwrócić uwagę osobie zarządzającej obiektami sportowymi przy Zespole Szkół im. 

Macieja Rataja w Reszlu, aby zadbała o ich wygląd i konserwację.  

Przewodniczący Komisji Piotr Soćko powiedział, że wnioski zostaną przekazane 

Zarządowi Powiatu w Kętrzynie. 

Radny Ryszard Marek Kawczyński dodatkowo zapytał, na jakim etapie jest sprawa 

nauczycielki z Zespołu Szkół w Reszlu, która złożyła wniosek o wszczęcie postępowania 

pojednawczego, który do wiadomości otrzymała między innymi Komisja Edukacji i Kultury 
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Rady Powiatu w Kętrzynie.  

Pełniąca obowiązki Dyrektor ZS w Reszlu Pani Julita Woźniakowska odpowiedziała, że 

powołała już w tej sprawie Komisję Pojednawczą, która rozważy możliwość porozumienia. 

Po zakończeniu dyskusji komisja została oprowadzona po obiekcie przez Panią Julitę 

Woźniakowską i dokonała oględzin poszczególnych sal dydaktycznych oraz sali 

gimnastycznej.  

 

Ad. pkt 9 
Zamknięcie posiedzenia: 

Wobec wyczerpania porządku dziennego posiedzenie Komisji Edukacji i Kultury Rady 
Powiatu w Kętrzynie zostało zakończone o godz. 13:15. 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
 
M. Filipiak 
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